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Juraj Droba 
 
Dobrý deň všetkým. Ideme rovno na vec. Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, 
dámy a páni. Otváram  XXV. zasadnutie Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja. 
Pozvánka vám bola doručená 1. februára. V stredu 10. februára 2021 sa uskutočnilo 
spoločné pracovné stretnutie predsedov poslaneckých klubov a predsedov komisií 
Zastupiteľstva BSK. Keďže sa opätovne stretávame v režime online, najskôr si dovolím 
niekoľko technických upozornení. Prosím, vypínajte si mikrofóny, ak práve nehovoríte. 
Myslím, že aj momentálne má niekto zapnutý mikrofón, lebo dostávam spätnú väzbu. Ďalej, 
v priebehu týždňa ste si úspešne nainštalovali nový hlasovací systém, ktorý by mal splniť 
oprávnené požiadavky mnohých z vás o prehľadnejšom zobrazení hlasovania. Verím, že 
zavedenie nového systému dnes úspešne otestujeme a zároveň zvládneme a budeme ho 
používať aj ďalej. Ďakujem, že ste venovali svoj čas kontaktovaniu našich zamestnancov, 
ktorí vám boli v týždni k dispozícii ako technickí sprievodcovia týmto systémom. Tiež by som 
vás v úvode poprosil, aby ste v rozprave svojimi diskusnými príspevkami dodržiavali 
stanovenú lehotu v našom rokovacom poriadku. To sú dva príspevky, ktoré netrvajú dlhšie 
ako 3 minúty. Pristúpme teraz k samotnému programu rokovania. Z dnešného online 
rokovania neevidujem nikoho ospravedlneného. Konštatujem, že podľa počtu online 
prezentovaných je z celkového počtu 50 poslancov Zastupiteľstva Bratislavského 
samosprávneho kraja na dnešnom online rokovaní prítomných 40 poslankýň a poslancov. 
V súlade s touto informáciou je zrejmé, že sme uznášaniaschopní v zmysle Zákona 
o samosprávnych krajoch. V zmysle článku 5 bodu 12 platného Rokovacieho poriadku 
Zastupiteľstva BSK, zastupiteľstvo volí z poslancov troch overovateľov zápisnice. Prosím, 
aby sme teraz prikročili k voľbe overovateľov zápisnice s tým, že ja navrhujem troch pánov 
poslancov: Petra Tydlitáta, Jána Karmana a Martina Vlačikyho, aby sa stali overovateľmi 
zápisnice. Má niekto iný návrh? Neevidujem žiadny iný návrh, takže poprosím vás, aby ste 
teraz hlasovali o pánoch poslancoch Tydlitát, Karman a Vlačiky ako overovateľoch zápisnice. 
 
Hlasovanie č. 1 
 
Dobre. Poprosím predĺžiť tú lehotu na hlasovanie páni technici, lebo to bolo príliš krátke 
a nestihli niektorí hlasovať. Ale každopádne máme ZA 35 hlasov. Evidujem hlas pani 
vicežupanky Ožvaldovej takisto, ak ho vieme započítať, ktorá hlasovala ZA, takže 36 ZA. 
Nikto PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Tým pádom potvrdzujem, že za overovateľov zápisnice 
boli zvolení páni poslanci Tydlitát, Karman a Vlačiky.  
 
Taktiež poprosím, aby sme si podľa článku 5 bodu 12  Rokovacieho poriadku zvolili 
návrhovú komisiu. Mojim návrhom sú traja poslanci: István Pomichal, Marek Machata a Juraj 
Jánošík. Má niekto nejaký iný návrh? Neevidujem žiadny ďalší návrh, takže vás poprosím, 
aby ste teraz hlasovali za pánov poslancov Pomichala, Machatu a Jánošíka ako členov 
návrhovej komisie. 
 
Hlasovanie č. 2 
 
Hlasovanie je stále veľmi krátke. Myslím, že 15 sekúnd, to je trochu málo. Skúsme to zvýšiť 
na 30 sekúnd. Dobre? Každopádne evidujem 37 hlasov ZA a troch poslancov a poslankyne, 
ktoré nehlasovali. Možno bude fajn, ak by som dostal mená tých, čo nehlasovali, lebo 
neverím, že by nechceli hlasovať. Takže skôr tam je asi nejaký technický problém. Takže 
skúsme identifikovať tých, ktorí nehlasovali. Ďakujem, návrh prešiel. Členmi návrhovej 
komisie sú István Pomichal,  Marek Machata a Juraj Jánošík. V zábere kamery uvidíte dnes 
novopečeného predsedu návrhovej komisie, ktorým je Marek Machata. Ja ho týmto vítam 
medzi nami. Marek, ahoj. 
 
Pristúpme teraz k schvaľovaniu programu. Pozvánku ste dostali 1.februára. Má niekto ešte 
nejakú inú doplňujúcu informáciu, alebo chcel by doplniť program? 



Dušan Dvoran 
 
Jak sa tu prihlásim? Prihlásiť sa. 
 
Juraj Droba 
 
Podľa hlasu Dušan Dvoran. 
 
Dušan Dvoran 
 
Už to bude. Ja som sa len, nemohol som hlasovať. Tak som sa prihlásil nie do diskusie, ale 
na hlasovanie. Ukazujú sa mi ZA, PROTI, ZDRŽAL SA, zatlačil som ale nič sa nerozsvietilo.  
 
Juraj Droba 
 
Dobre, Dušan. Áno, poprosím pána kolegu Riga, ktorý vám odpovie na otázku. 
 
Jozef Rigo 
 
Ďakujem. Poprosím vás, tie tlačítka sú úplne na spodku. Na vrchu máte ZA, PROTI, 
ZDRŽAL SA, ale tlačítka sú dole. Dobre? Ešte pod tým, úplne na spodnej lište. Dobre? 
4 tlačítka sú. Tam hlasujete. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Verím, že problém je týmto pádom vyriešený. Takže poďme k schvaľovaniu 
programu. Nikto sa nehlási, nechce doplniť program. V súlade s rokovacím poriadkom 
Zastupiteľstva BSK dávam teraz hlasovať o dnešnom programe XXV. zasadnutia 
Zastupiteľstva z Pozvánky na dnešné rokovanie. Poprosím, aby ste o programe hlasovali 
teraz.  
 
Hlasovanie č. 3 
 
Ešte vidíme pani poslankyňu Ovečkovú, ktorá je prihlásená, ale nehlasovala. Ak to je zámer, 
tak samozrejme, že je to vaše plné právo. Ak náhodou nie, tak iba chcem upozorniť. 
Ďakujem. Hlasovanie je ukončené. ZA hlasovalo 40 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa 
NEZDRŽAL. Ako nehlasujúci hlas evidujeme pani poslankyňu Ovečkovú, takže ak chce 
hlasovať, tak možno má nejaký technický problém, tak nech sa spojí s našim úradom. 
Konštatujem, že program bol schválený a prechádzame teraz priamo k bodu číslo 1. 
 
Bod č. 1 
 
Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja s termínom 
plnenia 27. november 2020 – 22. január 2021. Poprosím pani riaditeľku úradu Patríciu 
Mešťan, aby tento material krátko uviedla.  
 
Patrícia Mešťan 
 
Ďakujem pekne pán predseda. Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci predmetom 
tohto bodu je pravidelný materiál týkajúci sa prehľadu plnenia uznesení Zastupiteľstva BSK, 
v tomto prípade s termínom plnenia 27. november 2020 – 22. január 2021. V prvej časti 
materiálu Splnené uznesenia je sumár celkovo 15 splnených uznesení Zastupiteľstva BSK. 
V druhej časti materiálu nájdete odpočet priebežného plnenia celkovo 42 uznesení. 
V poslednej časti materiálu sa nachádza informácia o oboch uzneseniach so zmenou 
termínu plnenia. Ďakujem pekne.  



 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Dovoľte teraz, aby som k bodu číslo 1 otvoril rozpravu. Nech sa páči, 
máte príležitosť a priestor hlásiť sa do rozpravy. Neevidujem nikoho prihláseného do 
rozpravy, takže poprosím, aby sme rozpravu uzavreli a prešli k hlasovaniu o tomto bode 
programu. Dovoľte, aby som vás vyzval teraz na, pardon, odovzdávam slovo Marekovi 
Machatovi z návrhovej komisie. 
 
Marek Machata 
 
/zlá zvuková stopa/ 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Odznel návrh uznesenia. Poprosím, aby ste hlasovali teraz. 
 
Hlasovanie č. 4 
 
Ďakujem. ZA hlasovalo 41 poslankýň a poslancov, jeden poslanec sa zdržal a dvaja 
nehlasovali. Takže konštatujem, že bod číslo 1 bol schválený. Týmto ho ukončujem. 
Otváram bod číslo 2. 
 
Marian Greksa 
 
Nepočujeme ťa Ďuro. Ani Machatu som nepočul. Som vedel, že asi o čom hovorí, tak som 
zaklikol ale počujem iba chrchot, ale teba nepočujeme. Od vás nepočujeme nič. 
 
Juraj Droba 
 
Raz, dva, tri počujeme sa? 
 
Marian Greksa 
 
Už ťa počujeme. Podľa mňa nejaká diverzná akcia. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Diverzná akcia. Konštatujem, že bod číslo jedna prešiel 41 hlasmi. Prechádzame 
na bod číslo 2. 
 
Bod č. 2 
 
Informácia o vybavení interpelácie poslanca Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho 
kraja Mgr. Jána Buocika zo dňa 15. januára 2021 a ja opäť poprosím pani riaditeľku, aby 
uviedla tento bod programu. 
 
Patrícia Mešťan 
 
Ďakujem pekne pán predseda. Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci v rámci 
uvedeného materiálu sa nachádza písomné vyhotovenie odpovede na interpeláciu pána 
poslanca Buocika. Interpelácia bola písomne zodpovedaná zo strany úradu a následne 
zaslaná v zákonnej lehote žiadateľovi. Ďakujem pekne. 
 
 



Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Nech sa páči, ak má 
niekto záujem diskutovať môže sa prihlásiť. Nehlási sa nik, takže ukončujem rozpravu 
a odovzdávam a predsa. Pán Buocik, nech sa páči. Zatiaľ nie je nič počuť. Janko, nech sa 
páči.  
 
Ján Buocik 
 
Pán predseda ja tu bojujem s technikou. Chcel som sa poďakovať za interpeláciu. Osobitne 
pani Vaculovej, lebo ja som tú interpeláciu síce podal na zastupiteľstve, ale som ešte potom 
hovoril, že ju aj písomne doplním a že v súlade s tou interpeláciou, ktorú ste mi dali zhruba 
pred 2 rokmi a ani to nebolo treba doplniť a pani Vaculová to zmákla aj bez môjho pričinenia. 
Takže pán predseda keď budeš rozhodovať o šestnástom a sedemnástom plate v tomto 
roku, mysli na pani Vaculovú. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Príde mi to ako neprimeraný lobing, ale beriem na vedomie. Pani Vaculovú týmto 
pozdravujem. Verím, že rovnako dobre fungujú aj ostatní ľudia na našom úrade. Dúfam. 
Dobre, uzatváram rozpravu. Konštatujem, že je ukončená a odovzdávam slovo Marekovi 
Machatovi, predsedovi návrhovej komisie. Nech sa páči.  
 
Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Pán predseda dajte prosím hlasovať o tomto materiáli tak, ako bol 
predložený. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Panie poslankyne, páni poslanci, poprosím vás, aby ste hlasovali teraz. 
 
Marian Greksa 
 
Jano Buocik počujeme ťa. Vypni si mikrofón. 
 
Hlasovanie č. 5 
 
Ďakujem. Vyzerá, že technika funguje veľmi dobre, aj nový systém. ZA hlasovalo 
45 poslancov, nikto sa NEZDRŽAL, nikto nebol PROTI a všetky hlasy boli zaevidované. 
100% hlasov, 45 poslancov. Ďakujem veľmi pekne. Ukončujem bod číslo 2 a prechádzame 
na bod číslo 3. 
 
Bod č. 3 
 
Návrh na schválenie zriadenia odplatného vecného bremena in rem na majetku 
Bratislavského samosprávneho kraja v katastrálnom území Mostu pri Bratislave. 
Predkladaný návrh nám priblíži bližšie pán kolega Matúš Šaray. Nech sa páči Matúš. 
 
Matúš Šaray 
 
Ďakujem pekne za slovo. Kolegyne, kolegovia v predloženom materiáli riešime zriadenie 
vecného bremena pre potreby vybudovanej kanalizačnej a vodovodnej prípojky. Ide 
o novovybudovanú lokalitu rodinných domov s tým, že momentálne táto prípojka je 
zrealizovaná. Bol tam urobený geometrický plán v akom rozsahu sa toto vecné bremeno 



zriaďuje. Cena odplaty je stanovená znaleckým posudkom tak, ako štandardne pri takýchto 
materiáloch. Vecné bremeno sa zriaďuje aktuálne vo vzťahu k vlastníkovi tej vodovodnej 
a kanalizačnej prípojky s tým, že in rem znamená, že vlastne v prípade prevodu tých 
jednotlivých rodinných domoch a týchto prípojok bude to zriadené v prospech jednotlivých 
vlastníkov tých rodinných domov, ktorým slúži tá vodovodná a kanalizačná prípojka. 
V materiáli je grafické znázornenie celého tohto prípadu. Takže ak sú otázky, nech sa páči. 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne Matúš. Otváram teraz rozpravu k tomuto bodu programu. Neevidujem 
žiadnu prihlášku do rozpravy, Takže rozpravu uzatváram a odovzdávam slovo Marekovi 
Machatovi, šéfovi návrhovej komisie. Nech sa páči.  
 
Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne pán župan. Dajte prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený. 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím poslancov a poslankyne, aby hlasovali za materiál teraz. Nech sa páči. 
 
Hlasovanie č. 6 
 
Ďakujem veľmi pekne. ZA hlasovalo 43 poslancov a poslankýň. Máme jednu žltú ovcu, je 
ním Martin Borguľa, ktorý sa zdržal. Uzatváram týmto tento bod programu a prechádzame na 
bod číslo 4. 
 
Bod č. 4 
 
Návrh na schválenie zriadenia odplatného vecného bremena v prospech spoločnosti 
Bratislavská vodárenská spoločnosť, a.s. na majetku Bratislavského samosprávneho kraja 
v katastrálnom území  Mostu pri Bratislave. Matúš nech sa páči, opäť máš slovo. 
 
Matúš Šaray 
 
Ďakujem. Takže v tomto prípade ide o obdobný materiál s tým, že žiadateľom je vodárenská 
spoločnosť, ktorá realizovala sanáciu vodovodného potrubia, alebo rozvodov vody v rámci 
Mostu pri Bratislave. Ide o väčší úsek pozemku pozdĺž našej cesty. To znamená geometrický 
plán je preto rozsiahlejší, aj tá odplata potom tomu zodpovedá. Opäť máte v materiáli 
príslušné mapky. Materiál prešiel štandardne komisiami. Komisia dopravy, finančná 
a majetku. Poprosím o podporu. Ak sú otázky, nech sa páči.  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu. Nech sa páči, môžete sa prihlásiť. Neevidujem 
žiadnu prihlášku do rozpravy. Takže rozpravu ukončujem a odovzdávam slovo pánovi 
Machatovi z návrhovej komisie.  
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan dajte prosím hlasovať o tomto materiáli tak, ako bol predložený. 
Ďakujem. 
 



Juraj Droba 
 
Ďakujem. Poprosím vaše hlasy teraz.  
 
Hlasovanie č. 7 
 
Zariadenie funguje. Máme 43 hlasov ZA. Nikto nebol PROTI a opäť sa ZDRŽAL jeden 
nemenovaný pán poslanec. Takže ďakujem ešte raz. Ukončujem bod číslo 4 a otváram bod 
číslo 5.  
 
Bod č. 5 
 
Návrh zámeny pozemkov a stavieb medzi Bratislavským samosprávnym krajom a Hlavným 
mestom Slovenskej republiky Bratislavy v roku 2021, ako prípad hodný osobitného 
zreteľa a poprosím pána Šaraya, aby nám tento materiál uviedol. 
 
Matúš Šaray 
 
Ďakujem pán predseda. Takže ako už z názvu vyplýva sme v druhej etape zámeny 
pozemkov medzi Hlavným mestom a BSK. Podstata tohto materiálu spočíva v tom, že 
dávame my k dispozícií ako Bratislavský samosprávny kraj tejto zámeny časť nášho areálu, 
ktorý je dlhodobo prázdny. Je vyhlásený vlastne za prebytočný. Je to bývalý Elektrovod, 
Stredné odborné učilište elektrotechnické v Záhorskej Bystrici s tým, že získavame od 
Hlavného mesta do vlastníctva pozemky. V prvom rade pod budovami, ktoré sú zastavané 
našimi strednými školami, respektíve sociálnymi zariadeniami. V dôvodovej správe máte 
podrobne rozpísané jednotlivé názvy, kde sa nachádzajú jednotlivé objekty, ktoré získavame 
do vlastníctva my s tým, že ten model zámeny bol postavený nazvem to na hodnotovom 
princípe, to znamená boli urobené znalecké posudky na všetky tieto zamieňané 
nehnuteľnosti, takže nebola to zámena ako sa hovorí, že meter za meter, ale každý meter 
štvorcový, prípadne aj budovy boli ocenené a podľa hodnotového kritéria je navrhnutá táto 
zámena. Rozdiel ešte jeden drobný, ktorý tam vznikol vo finančnom vyjadrení, lebo presne 
na euro sa to nedá napasovať je necelých 9000 euro s tým, že túto sumu momentálne 
nebudeme žiadať od Hlavného mesta, ale je tam tá filozofia taká, že keď sa dostaneme 
k tretej zámene, pretože budeme ešte robiť nejaké ďalšie detaily, také drobné veci, ktoré 
nám ešte zostali otvorené, tak tam by sme si túto skutočnosť zohľadnili. Obdobný model bol 
robený aj pri prvej zámene, kde sme riešili muničné sklady v Záhorskej Bystrici, takže ten 
model sa nám osvedčil. Materiál prešiel všetkými komisiami, keďže ide o prípad hodný 
osobitného zreteľa. Stretol sa v podstate s pochopením, lebo šak je to naozaj dobrá vec, 
kedy si ako samospráva so samosprávou vieme vyjsť v ústrety a zameniť si tie 
nehnuteľnosti, ktoré navzájom potrebujeme. Na predsedoch klubov, ktoré boli v stredu bol 
ešte diskutovaný mail zo strany obyvateľov bytovky, ktorá sa nachádza v rámci areálu 
Záhorskej Bystrice, ktorí opakovane zaslali mail v ktorom žiadajú riešenie otázky užívania 
garáží, alebo garážových boxov, ktoré sa tam nachádzajú. V tejto súvislosti trošku ma mrzí 
tá komunikácia, alebo ten štýl prezentovania, že nikto s nimi nekomunikoval, pretože toto 
určite nie je pravda. Viacerí z vás ste boli pri osobných stretnutiach, ktoré sa uskutočnili aj 
v Záhorskej Bystrici, ale úrad sa každou jednou žiadosťou zaoberal a práveže sme vytvorili 
v minulosti, kedy bol objekt vyhlásený za prebytočný a bol pripravovaný do verejnej 
obchodnej súťaže sme vyčlenili geometrickým plánom dva pozemky, ktoré bezprostredne 
nadväzujú na bytovku, ktorej žiadali pôvodne tí vlastníci riešiť či už do odkúpenia alebo do 
vecného bremena alebo nájmu. Žiaľ neakceptovali cenu znaleckého posudku, ktorý ten 
model jednoducho bol nastavený. Čo sa týka týchto garáží, na tieto majú stále platnú 
nájomnú zmluvu. Magistrát je uzrozumený, že nadobúda 12 garáží, ak sa to tak dá nazvať, 
lebo sú to prefabrikáty betónové, ktoré už majú naozaj svoju životnosť za sebou. Magistrát 
ich nadobúda do vlastníctva, vie o tom, že sú tam tieto nájomné vzťahy a samozrejme, že ich 
vie následne riešiť, že buď tých nájomcov tam ponechá, ak s tými budovami nebude mať 



žiadny iný zámer alebo sa s tými nájomcami nejakým spôsobom dohodne, ale stále je na 
stole možnosť riešenia okolitého pozemku okolo bytovky, kde si užívatelia, alebo vlastníci 
tých bytov vedia bez problémov vyriešiť svoju statickú dopravu. Z mojej strany na vysvetlenie 
toľko. Ak sú nejaké ďalšie otázky nech sa páči. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Evidujem do rozpravy prihláseného pána starostu Záhorskej Bystrice 
Krúpu. Predpokladám, že sa z tejto správy bude tešiť. Nasleduje za ním pani poslankyňa 
Hudáková a pani vicežupanka Pätoprstá. Ja len chcem povedať, že ide o bezprecedentný 
príklad toho ako župa a Hlavné mesto dokázali spolupracovať. Myslím, že sa nič podobné 
v minulosti nedialo a ak tak na omnoho menšom rozsahu. Takže áno, vysporiadavame 
nejaké hriechy a dlhy z minulosti, ktoré bolo treba uzavrieť a mne neostáva iné, iba 
poďakovať ľuďom na úrade, ktorí na tom naozaj dlhé hodiny makali, či už na právnom 
oddelení alebo na oddelení u pani riaditeľky úradu. Fakt teraz to dostávate ako keby to bola 
taká, poviem slangovo brnkačka, ale sú za tým dlhé hodiny práce viacerých ľudí, hlavne 
právnikov. Takže ja sa z toho teším a ono to nemá žiaden konkrétny hmatateľný význam 
v zmysle, že župa tým niečo veľké získala, ale vysporiadavame nejaké problémy, ktoré 
v podstate z minulosti pretrvali. Dobre, nech sa páči nebudem už ďalej hovoriť. Odovzdávam 
slovo pánovi poslancovi Krúpovi. Jozef, nech sa páči. 
 
Jozef Krúpa 
 
Ďakujem veľmi pekne. Vážení kolegovia, vážení pán predseda ja som veľmi rád, že tento 
areál, ktorý má vlastne viac ako 13 rokov nejakým spôsobom nemá využitie dostal sa to 
z môjho pohľadu nie úplne vhodného stavu, ale v každom prípade je to areál, ktorý stojí za 
to, aby opäť vstal ako Fénix z popola. Musím povedať, že moje 3 ročné úsilie, ktoré keď som 
sa stal poslancom BSK, aby sa časť tohto areálu premenil na základnú školu s materskou 
školou a vznikli tam nové športoviská speje týmto k zdarnému cieľu. Pán predseda dobre 
vieš, boli sme viackrát ešte aj keď ty si sa stal predsedom BSK sme tu boli a ukazoval som 
na tento areál, na jeho výnimočnú polohu, na jeho naozaj možnosť využitia, ktorá nakoniec 
lebo tie moje pôvodné snahy a zámery či už prenajať alebo darovať za nejakých výhodných 
podmienok aj vďaka alebo kvôli niektorým ľuďom, ktorí boli ešte na Úrade BSK, teraz už tam 
nie sú boli z môjho pohľadu trošku nejako brzdené, ale jak sa hovorí všetko zlé je na niečo 
dobré, nakoniec sa premenil na zmysluplnú zámenu s ktorou župa vlastne získava pozemky 
pod školami, ktoré jej patria v rámci celej Bratislavy a tento areál alebo veľká časť z neho sa 
stáva majetkom mesta. Ja mám prísľub a to bolo aj v zmysle toho nášho memoranda, že 
časť tá väčšia presne kde bola škola, telocvičňa a dielne sa stanú vlastne, budú prevedené 
zo správy Hlavného mesta do správy mestskej časti, aby sme tam mohli naozaj budovať 
tento areál. Toto je naozaj príklad spolupráce Bratislavského samosprávneho kraja, 
Hlavného mesta a mestskej časti, ako na tomto jednom krásnom území vznikne, ako taký je 
plán a pevne verím, že v priebehu niekoľkých rokov naozaj sa stane realitou, že župa ako 
pôvodný vlastník na tej jednej časti si urobí svoju funkciu, to znamená to, čo je v jej 
kompetencii DSS-ku. Magistrát, ktorého v kompetencii sú nájomné byty má snahu tam urobiť 
nájomné byty, ktoré budú slúžiť aj zamestnancom týchto zariadení či už DSS-ky alebo 
základnej školy a my mestská časť tam zriadime základnú školu s materskou školou, ktorú 
Záhorská Bystrica potrebuje. Ja by som poprosil keď budem dlhšie, aby ste mi potom ešte 
predĺžili ako druhý príspevok. Chcel by som povedať ešte jednu vec, že chcel by som naozaj 
poďakovať, pretože naozaj zmenou niektorých ľudí na BSK, hlavne príchodom pani novej 
riaditeľky, pani Mešťan táto vec sa začala naozaj zmysluplne hýbať a veľká vďaka patrí 
samozrejme tebe pán predseda, pretože bez tvojej podpory by to nešlo, ako som hovoril pani 
Mešťan, vedúcej úradu, pánovi Šarayovi, pánovi Pavlíkovi a takisto aj pánovi Pinkovi 
samozrejme pevne verím, že po tomto hlasovaní aj všetkým vám kolegyniam poslankyniam 
a poslancom, že táto vec dôjde do zdarného konca. Pokiaľ ide o tú vec o ktorej na konci pán 
Šaray hovoril ohľadom tých 12 garáží, ja som v kontakte s týmito ľuďmi, samozrejme sme 



riešili problémy, viem sú to obyvatelia s trvalým pobytom v Záhorskej Bystrici, ktorí boli 
pôvodní pracovníci v Elektrovode a vlastne dostali, odkúpili si tú bytovku v ktorej pôvodne 
bývali, teraz si ju pekne zrekonštruovali a ja som presvedčený, že v spolupráci s mestom 
nájdeme spôsob ako tie garáže nejakým spôsobom naozaj budú aj naďalej im slúžiť. Z mojej 
strany asi toľko a týmto by som vás chcel vás všetkých poprosiť o podporu a poďakovať BSK 
a takisto aj Magistrátu samozrejme a hlavne v tomto momente všetkým pracovníkom, ktorí 
sa podieľali na tomto materiál. Ďakujem veľmi pekne a poprosím o podporu. Ešte raz 
ďakujem veľmi pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Veľmi pekne ďakujem pán starosta a pán poslanec. Dobre nám padnú tieto slová chvály, 
v dnešnej dobe ich je strašne málo, takže o to viac si ich vážime. A myslím si, že s pani 
Mešťan sme si hneď na začiatku povedali, že politika bokom a ideme urobiť čo najviac 
dobrého pre tento kraj. Darí sa nám v tom zatiaľ a darí sa nám aj vďaka vám poslancom, 
ktorí schvaľujete všetky rozumné veci, ktoré ako úrad navrhujeme a za čo vám chcem 
všetkým do jedného poďakovať. Aj tým, ktorí ste kvázi ako opoziční trochu. Dovoľte, aby 
som teraz odovzdal slovo do rozpravy pani poslankyni Hudákovej. Nech sa páči. 
 
Mária Hudáková 
 
Ďakujem. Ja len teda chcem informovať, že títo sťažovatelia mi písali s tým, že sú spokojní, 
že sa všetko vyriešili a že sú už s vami dohodnutí. Takže asi toľko. Na margo toho materiálu 
chcem povedať, my sme ho samozrejme podporili a ani tie garáže by neboli nejakým 
spôsobom prekážkou, aby sme ho neprijali, pretože je to naozaj veľmi dobrý materiál a dlho 
sme naňho čakali. Takže zo strany týchto sťažovateľov je všetko v poriadku. Hovorím písali 
mi, že je to všetko ok. Takže tak. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Pani poslankyňa, pozitívne slová z vašich úst sú hudbou pre moje uši, takže ďakujem veľmi 
pekne. Odovzdávam slovo pani vicežupanke Pätoprstej. 
 
Elena Pätoprstá 
 
/slabá zvuková stopa/ 
 
Juraj Droba 
 
Elenka, nie je vás počuť. Ešte stále nie je počuť. Pani vicežupanka nie je vás počuť stále. 
Teraz vás už vidíme, ale zvuk ešte stále nemáme. Skúste si zapnúť zvuk. Možno bližšie 
k mikrofónu keby sa dalo ísť. Stále vás nepočujeme. Skúste si miesto mute dať normálne 
zvuk. Stále nič. Ja to vyriešim takžee dám slovo pánovi poslancovi a starostovi Dvoranovi 
a vrátime sa k pani vicežupanke ešte jedným pokusom. Dobre? Dušan nech sa páči, máš 
slovo. 
 
Dušan Dvoran 
 
Ďakujem. Som rád, že tento bod dnes ukončíme, veď ho neprejednávame prvý raz. Poznáte 
moje stanovisko, keď tento bod bol prvýkrát prejednávaný ako predtým som bol ZA, tak 
i teraz budem hlasovať ZA. Záhorská Bystrica to súrne potrebuje všetci vieme a si to 
i zaslúži.  
 
 
 



Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Naozaj myslím si, že raz budeme všetci hrdí. Tak ako sme sa bavili 
o Patrónke, tak toto bude tiež jeden z tých projektov za ktoré na nás budú myslieť niektorí 
ľudia, že sme ich zrealizovali. Nech sa páči skúsime ešte raz pani poslankyňu Pätoprstú. 
Stále nie je počuť, takže videl som, že sa prihlasovala pani poslankyňa Ovečková, ale potom 
stiahla svoju prihlášku. Hlási sa alebo nehlási? Pani vicežupanka stále vás nie je počuť. 
Stále nie je poćuť pani poslankyňu Pätoprstú. Môžem poprosiť technikov či by sa nepokúsili 
vyriešiť tento problém? Núdzové riešenie je, že by sme sa s vami spojili cez telefón. Čo sa 
práve ide realizovať. Medzičasom odovzdám slovo do rozpravy pánovi poslancovi Bajanovi 
a následne sa vrátime k pani vicežupanke. Nech sa páči. 
 
Vladimír Bajan 
 
Dobrý deň. Ja by som len chcel vyjadriť potešenie, že sa tento problém, ktorý trvá viac ako 
20 rokov podarí vyriešiť a budem vás prosiť o podporu toho materiálu. Všetko. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Pokúsime sa ešte poslednýkrát spojiť s pani vicežupankou 
Pätoprstou, ktorá ma vraj obsadený telefón, takže nedá sa jej dovolať.  
 
Elena Pätoprstá 
 
Počujete ma? Haló? 
 
Juraj Droba 
 
Teraz vás je počuť. Áno, nech sa páči predsa. Nech sa páči.  
 
Elena Pätoprstá 
 
Ďakujem. Ja by som sa chcela len poďakovať v mene našich riaditeľov škôl. Mali sme teda 
3 rokovania, kde sa zúčastnil aj pán župan ale musel z pracovných dôvodov odísť, ale oni 
veľmi oceňujú to, že sa riešia konečne ich areály a dostanú sa do dlhodobého nájmu 
a konečne si budú môcť realizovať niektoré revitalizačné plány. Pre mňa osobne to 
znamená, že môžeme konečne riešiť aj kvitnúce lúky, alebo inštalácie búdok a zrealizovať aj 
environmentálnu výchovu v týchto areáloch a je to vlastne veľmi dôležité aj pre prípadné 
nejaké väčšie rekonštrukcie alebo realizácie športovísk, ihrísk. Takže toto je pre naše školy 
veľké ďakovanie pánovi županovi a /slabá zvuková stopa/ 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne za príspevok. Áno, tešíme sa z toho a pokračujeme ďalej. Neevidujem 
žiadne ďalšie prihlášky do rozpravy. Takže ak mi dovolíte, ak uzavriem rozpravu a odovzdám 
slovo návrhovej komisii. Nech sa páči pán Machata. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Pán župan opäť vás prosím dajte hlasovať o tomto bode programu tak, 
ako bol predložený. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím, aby ste za bod číslo 5 hlasovali teraz. Nech sa páči. 



Hlasovanie č. 8 
 
Konštatujem, že ZA hlasovalo 42 poslancov. Jeden sa do tretice ZDRŽAL a dvaja 
nehlasovali. Takže uznesenie bolo prijaté viac ako 3/5 väčšinou, ktorá bola v tomto prípade 
potrebná. Dovoľte, aby som prešiel k bodu číslo 6. 
 
Bod č. 6 
 
Návrh na menovanie PhDr. Renáty Názlerovej do funkcie riaditeľky Centra sociálnych 
služieb Pod Karpatmi na Hrnčiarskej 37 v Pezinku. Dovoľte, aby tento materiál priblížila pani 
riaditeľka Marica Šiková. Máme ju tu? Marica je online. Riaditeľka Odboru sociálnych vecí 
a následne sa pokúsime spojiť aj priamo s pani doktorkou Názlerovou, ktorá by nám chcela 
tiež pár slov povedať. Nech sa páči Marica. 
 
Marica Šiková  
 
Ďakujem pekne pán predseda za slovo.  Vážené pani poslankyne, páni poslanci máte pred 
sebou návrh na menovanie pani doktorky Názlerovej do funkcie riaditeľky Centra sociálnych 
služieb Pod Karpatmi, Hrnčiarska 37, Pezinok. Menovanie doktorky Názlerovej do funkcie 
riaditeľky Centra sociálnych služieb Pod Karpatmi vychádza z potreby obsadenia postu 
riaditeľa tejto organizácie po odchode predchádzajúcej riaditeľky, doktorky Violy Šmídovej. 
V septembri minulého roku sa uskutočnilo výberové konanie na pracovnú pozíciu riaditeľa 
Centra sociálnych služieb Pod Karpatmi, Hrnčiarska 37, Pezinok. Výberová komisia po 
zhodnotení písomných materiálov a osobného vystúpenia 7 zúčastnených uchádzačov 
skonštatovala, že najúspešnejšia podľa bodového hodnotenia bola doktorka Renáta 
Názlerová. Preto výberová komisia odporučila predsedovi BSK navrhnúť doktorku Renátu 
Názlerovú zastupiteľstvu na vymenovanie za riaditeľku organizácie Centrum sociálnych 
služieb Pod Karpatmi. Doktorka Renáta Názlerová je od 1. októbra 2020 predsedom 
dočasne poverená výkonom funkcie riaditeľky tohto zariadenia. Koncepcii efektívneho 
riadenia zariadenia, ktorú prezentovala na výberovom konaní sa hlási k ľuďom, ktorí sú 
nápomocní k slabším, znevýhodneným, starším, či inak odkázaným. Pôsobila aj ako správca 
nadácie Slovenskej pošty, kde sa stretávala s rôznymi osudmi, rovnako ako mediátor 
pomáhala iným v zložitých životných situáciách. Potrebnú prax v riadení získala na viacerých 
vedúcich pozíciách. Za obdobie takmer 5 mesiacov, čo je doktorka Názlerová poverená 
výkonom funkcie riaditeľky Centra sociálnych služieb Pod Karpatmi preukázala svoje 
schopnosti ako i manažérske zručnosti riadiť zariadenie. Zariadenie pod jej vedením napriek 
krátkej dobe prešlo viditeľnou zmenou či už vo vzťahu k prijímateľom sociálnych služieb ale 
aj vo vzťahu k zamestnancom. Napriek náročnému pandemickému obdobiu zariadenie 
doslova ožilo novými zmysluplnými aktivitami. O realizácií návrhov a cieľov zariadenia sa 
môžete presvedčiť aj prostredníctvom zmodernizovanej webovej stránky a tiež z facebooku 
zariadenia, kde sú takmer na dennej báze vkladané informácie o živote tohto zariadenia. 
Úrad neeviduje žiadnu negatívnu odozvu na prácu doktorky Renáty Názlerovej. Po 
zohľadnení všetkých skutočností navrhujeme, aby doktorka Renáta Názlerová bola 
Zastupiteľstvom BSK vymenovaná do funkcie riaditeľky Centra sociálnych služieb Pod 
Karpatmi, Hrnčiarksa 37, Pezinok od 1. marca 2021. Ako spomínal pán predseda, doktorka 
Renáta Názlerová mala by byť online a je pripravená odpovedať vám na otázky. Ďakujem 
pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Podľa rokovacieho poriadku dávam priestor najprv poslancom, takže ďalším 
prihláseným do rozpravy je pán vicežupan Juraj Štekláč. Nech sa páči. 
 
 
 



Juraj Štekláč 
 
Dobrý deň, ďakujem za slovo. Ja by som len povedal za Komisiu zdravotníctva a sociálnych 
vecí, že komisia uvítala návrh na menovanie pani doktorky Názlerovej do funkcie 
spomínaného zariadenia a vyslovila s ním súhlas. Taktiež som bol členom výberovej 
komisie, takže pani doktorka tam bola vtedy silný kandidát a navrhujem teda poslancom, aby 
sa s týmto návrhom stotožnili. Ďakujem pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Skúsme sa teraz spojiť s pani doktorkou Názlerovou ak je s nami. 
Renátka nech sa páči. Neviem či chcete povedať pár slov, alebo či budeme brať otázky 
a odpovede. Chcete na úvod povedať pár slov? 
 
Renáta Názlerová 
 
Dobrý deň, ak ma počujete, tak vás chcem všetkých veľmi srdečne pozdraviť nielen v mene 
svojom, ale aj celého nášho zariadenia, ktoré včera absolvovalo prvé očkovanie a rada by 
som vám tiež povedala, že máme aj odozvu od našich klientov, niektorí sa dnes dokonca 
vyjadrili tak, že konečne sa dobre vyspali, že cítia veľkú nádej a majú radosť z toho, že svitá 
na lepšie a slobodnejšie časy. Takže včera hoci sme mali na celú prípravu očkovania 
2 hodiny, tak celé zariadenie sa dokázalo zmobilizovať, všetci kolegovia a v priebehu hodiny 
a pól sme zaočkovali takmer 100 ľudí, klientov aj zamestnancov.  
 
Juraj Droba 
 
Skvelá správa, ďakujeme. Poprosím kolegov, ak majú náhodou otázky na pani riaditeľku, tak 
sa môžu pýtať teraz. Prvého evidujem pána vicežupana Krippela. Nech sa páči Miki.  
 
Mikuláš Krippel 
 
Je ma počuť? Asi áno, je ma počuť. /zlá zvuková stopa/ 
 
Juraj Droba 
 
Miki ďakujeme. Tvoj hlas bol trošku modulovaný ako keby cez hélium, ale myslím, že sme 
počuli čo si hovoril, takže ďakujeme za príspevok a dávam ešte priestor ďalším, ktorí by sa 
chceli prihlásiť a spýtať sa otázku pani doktorky Názlerovej. Miki, poprosím ťa vypnúť zvuk, 
lebo dobre. Už je to teraz ok. Neevidujem žiadne ďalšie prihlášky do rozpravy. Pani doktorka 
ďakujeme, že ste sa pripojili na naše zastupiteľstvo. Týmto rozpravu ukončujem a svoju vôľu 
vyjadrite v hlasovaní, ktoré vám predstaví a uvedie pán poslanec Machata. Nech sa páči 
Marek. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Zastupiteľstvo BSK po prerokovaní materiálu podľa § 11 ods. 2 písm. h) 
zákona NR SR č. 302/2001 Z. z. o samosprávnych krajoch v znení neskorších predpisov 
PhDr. Renátu Názlerovú do funkcie riaditeľky Centra sociálnych služieb Pod Karpatmi, 
Hrnčiarska 37, 902 01  Pezinok s účinnosťou od 01. 03. 2021. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Poprosím, aby ste sa prezentovali a hlasovali teraz.  
 
 



Hlasovanie č. 9 
 
Ďakujem veľmi pekne. Konštatujem, že ZA hlasovalo 44 poslankýň a poslancov, jeden sa 
ZDRŽAL, nikto nebol PROTI. Uznesenie prešlo v znení ako bolo predložené. Prechádzame 
na bod číslo 7. 
 
Bod č. 7 
 
Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Bratislavského 
samosprávneho kraja za 2. polrok 2020. Pred sebou máte panie poslankyne a páni poslanci 
materiál z Útvaru hlavného kontrolóra a  poprosím pána Milana Slezáka, hlavného kontrolóra, 
aby nám tento materiál uviedol. Milan, nech sa páči. 
 
Milan Slezák 
 
Dobrý deň. V predloženom materiáli kontrolnej činnosti za 2. polrok 2020 tak ako je uvedené 
boli skončené kontroly dotácie z Ministerstva dopravy či už na úrovni BSK, tak na úrovni 
Regionálnych ciest Bratislava. Bola ukončená kontrola v Strednej odbornej škole. Výsledky 
z tých kontrol sú uvedené v predloženom materiáli. Okrem iného bola ukončená aj tá 
kontrola súladu, ktorá v materiáli síce spomínaná nie je, ale je vám predkladaná samostatne 
v bode Rôzne ako informácia. Ďakujem.  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Nech sa páči. Prvou 
prihlásenou do rozpravy je pani poslankyňa Hudáková. Odovzdávam jej slovo. 
 
Mária Hudáková 
 
Ďakujem. O tých kontrolách sme teda hovorili, aj ste nás informovali, že v tejto veci ste 
podali trestné oznámenia teda vo veci verejného obstarávania na RCB. Ja by som chcela 
možno pár slov k tomu súladu kontroly, súladu teda sumy, ktorú RCB nárokuje za BSK a za 
ktorú bude podpísaná dohoda o urovnaní. Pán hlavný kontrolór teda okontroloval či tá suma 
sedí, V podstate zistil, že áno suma je vypočítaná správne. Ale treba prečítať celú správu. 
Spomenul tam aj veci, ktoré v podstate nepatria do jeho nejakej kompetencie okrem toho, že 
sa vyjadril, že tá suma je vypočítaná správne. Spomína aj to, že BSK sa pravdepodobne, 
dobrovoľne vzdá svojho práva zniesť námietku na premlčanie. A kvázi sme sa takýmto 
nejakým spôsobom chytili aj do takej malej pasce, keď sme si teda odkúpili za ten jeden cent 
ten podiel, pretože ak by to BSK neurobilo, tak takýmto krokom by dostalo RCB do úpadku 
a tým, že je momentálne jediným majiteľom RCB, bolo by za to zodpovedné. Ja už 
dlhodobejšie teda spomínam, že je dôležité v takýchto situáciách mať dopredu plán. My 
nejakým spôsobom postupujeme takou salámovou metódou a nejak dielčie riešime problém, 
ale možnože sme sa dostali aj do nejakej horšej uličky. Podobne apelujem aj na to, aby aj pri 
RCB BSK sme mali nejaký plán, čo ideme robiť, pretože už dlhšie upozorňujem, že 
z pohľadu DPH toto nastavenie, ktoré sme urobili nie je to najšťastnejšie aj možno z pohľadu 
toho, že máme k dispozícií len 500 kilometrov ciest o ktoré sa ideme starať. Tiež možno nie 
je najšťastnejšie, že si budeme teraz kupovať na tých 500 kilometrov techniku a budeme sa 
len my o to starať. Takže tak ako teraz pri vypočítavaní tej sumy sme sa dostali kvázi do 
takej vlastnej slepej uličky a musíme to jednoducho urobiť, pretože by sme boli zodpovední 
za úpadok, tak volám po tom, aby sme si urobili aj plán čo ideme s RCB robiť a ako som 
spomínala nebolo teda najšťastnejšie, že sme si otvorili akciovú spoločnosť, ale zase je to tá 
salámová metóda a my nevieme dopredu ako čo plánujeme a ako naše podnikanie bude 
vyzerať. Takže ďakujem. 
 
 



Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. S faktickou poznámkou bude reagovať pán poslanec Dušan Pekár. 
Nech sa páči Dušan. 
 
Dušan Pekár 
 
/technické problémy/ 
 
Juraj Droba 
 
Nepočujeme ťa. Mrzí ma to veľmi. Medzičasom sa prihlásil pán poslanec Buocik, takže 
odovzdáme slovo Jankovi Buocikovi a následne sa vrátime k pánovi poslancovi Pekárovi. 
Nech sa páči Janko. Slovo je tvoje. 
 
Ján Buocik 
 
Áno, počujete ma?  
 
Juraj Droba 
 
Už ťa počujeme. Nech sa páči.  
 
Ján Buocik 
 
/technické problémy/ 
 
Juraj Droba 
 
Skúsme sa prepnúť na pána poslanca Pekára. Nech sa páči, Dušan máš slovo. A vrátime sa 
potom k pánovi poslancovi Buocikovi. Skúsme pána poslanca Pekára. 
 
Dušan Pekár 
 
/technické problémy/ 
 
Juraj Droba 
 
Skúsim sa vrátiť k pánovi poslancovi Buocikovi. Nech sa páči Janko. Konšpiračné hlasy 
z pozadia mi našepkávajú, že je to sabotáž proti Ružinovu. Čo ma samozrejme veľmi mrzí, 
lebo je to moja štvrť. Bohužiaľ ani s jedným ani s druhým sa nedarí spojiť, takže asi ukončím 
rozpravu. Ešte je tu Martin Patoprstý s faktickou. Takže Martin nech sa páči skús reagovať 
zatiaľ. 
 
Martin Patoprstý 
 
Dobrý deň. Ja iba skúšam, že či to je naozaj sabotáž na Ružinov alebo to funguje. 
 
Juraj Droba 
 
Zjavne nie lebo si pripojený, takže nech sa páči.  
 
Martin Patoprstý 
 
Dobre, ďakujem. 



 
Juraj Droba 
 
To je všetko, áno? Dobre, takže nie je to sabotáž proti Ružinovu. To by bral starosta Chren 
veľmi osobne predpokladám. Ďalším prihláseným do rozpravy je Dušan Dvoran. Nech sa 
páči Dušan, máš slovo. 
 
Dušan Dvoran 
 
Ja k tomu čo bolo povedané chcem povedať, že hovorí sa iba 500 kilometrov. Ja hovorím, že 
na skutočnú údržbu a obnovu tých 500 kilometrov je až až. Keď si vie niekto predstaviť 
vzdialenosť 500 kilometrov, ja znovu hovorím, že to je odtiaľto po Michalovce. Mať vlastné 
prostriedky a firmu, ktorá robí túto údržbu musí byť výhodné. Ja od samého začiatku čo som 
starosta som zrušil to, čo bolo poobjednávané činnosti cez dodávateľské firmy, lebo to bolo 
pre mňa veľmi drahé. Ja v súčasnosti čističku odpadových vôd, kanalizáciu, osvetlenie, 
údržbu miestnych komunikácií, stavebné práce a podobne, verejnoprospešné služby, 
verejnoprospešné práce robím so svojimi zamestnancami a stojí ma to ani nie polovičku 
z toho čo mi ponúkali predtým dodávateľské firmy, poprípade robili alebo držali dáke 
pohotovosti. Kvôli tomu hovorím, že tá nová RCB-čka bude mať význam, lebo aj pri tom 
operatívne kde čo potrebujeme dokážeme rýchlejšie zasiahnuť ako keby sme stále zálohovo 
platili dákym firmám. Videl som, že to bol obyčajný kšeft, zrušil som a verte tomu, odvtedy 
mám financie. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujeme pekne za príspevok. Vyskúšame opäť pána poslanca Pekára. Máme ho už na 
telefóne cez mikrofón, takže nech sa páči. 
 
Dušan Pekár 
 
/technické problémy/ 
 
Juraj Droba 
 
Nefunguje to údajne. Dobre, ideme ešte raz vyskúšať pána poslanca Buocika? Mrzí ma to 
Dušan veľmi. Fakt to nejak zjavne nefunguje žiadna cesta zatiaľ. Janko, nech sa páči, skús 
hovoriť. 
 
Ján Buocik 
 
No, skúšam. 
 
Juraj Droba 
 
Áno, už ťa máme. Výborne. Nech sa páči.  
 
Ján Buocik 
 
A vy ste počuli, pán predseda vy ste počuli niečo z toho, čo som hovoril? 
 
Juraj Droba 
 
Nie. Vôbec nič. Od začiatku možno jednu, dve vety a potom si sa znova stíšil. Takže poďme 
úplne od začiatku. Nech sa páči. 
 



 
Ján Buocik 
 
Padol mi celý Teams. No veľmi, veľmi v skratke, že ja som si tú správu prečítal, sa týkala 
najmä toho premlčania. Ja mám na to dlhodobo trochu iný názor, aj keď nemôžem povedať, 
že by tam pán kontrolór napísal nejakú nepravdu. To nie je pravda. Ale na druhej strane 
chcel som povedať to, že vráťme sa o jeden a pól roka dozadu, kedy naozaj bola župa 
v otázke RCB a vôbec vykonávania správy komunikácií totálne bezmocná a len sa teda 
prizerala na to, že čo sa tam deje. Ja v tomto zmysle chcem sa opakovane poďakovať tebe 
pán župan, ľuďom na tvojom úrade. Nedá mi nepoďakovať aj pani Hudákovej, pani Kiskovej 
a ostatným kolegom z ich klubu, lebo som presvedčený o tom, že aj ich pripomienky, ktoré 
boli niekedy možno trochu ostré smerovali k tomu, aby sa tá situácia zlepšila. Mám za to, že 
o to nám všetkým šlo. Nedejú sa všetky veci úplne na 100% ale som presvedčený o tom, že 
tu sme sa posunuli míľovými krokmi dopredu a to, čo Bratislavský samosprávny kraj na 
úseku komunikácií opráv a budovania potrebuje bude o nie 100% lepšie, ale oveľa, oveľa, 
oveľa lepšie ako to bolo doteraz. Ďakujem pekne.  
 
Juraj Droba 
 
Veľmi pekne ďakujem. Za náš úrad môžem naozaj potvrdiť a povedať, že aj vďaka vašej 
kritike a vašej práci poslaneckej sme sa v tejto téme hýbali rýchlo vpred. Mojou jedinou 
ambíciou je naozaj mať cestársku firmu 21. storočia, ktorá bude robiť to najlepšie čo môže 
pre Bratislavský samosprávny kraj. K tomu aj podnikáme teraz konkrétne kroky, čiže chcem 
uzavrieť jednu kapitolu, ktorá trvala 10 rokov a otvoriť úplne novú a myslím si, že potom aj vy 
budete môcť byť hrdí na to, aké cesty má náš kraj. Takže ďakujem veľmi pekne. Neevidujem 
nikoho ďalšieho prihláseného do rozpravy. Skúsime to ešte raz s Dušanom Pekárom? 
Dobre, už nechce, už rezignoval. Niekedy nás tá technika poráža, hlavne naše ročníky 
a staršie. Ďakujem veľmi pekne, uzatváram rozpravu a dovoľte, aby som odovzdal slovo 
pánovi poslancovi Machatovi. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte prosím hlasovať o materiáli tak, ako bol predložený. 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Dovoľte, aby som teraz pristúpil k hlasovaniu. Nech sa páči, môžete 
hlasovať. 
 

Hlasovanie č. 10 
 
Ďakujem veľmi pekne. Konštatujem, že ZA hlasovalo 44 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto 
sa NEZDRŽAL. Ďakujeme Martin Borguľa za tvoj hlas. Ešte taký vtip, v roku 2013 bol v SaS-
 ke, že ako ďalší vystúpi Marian Greksa, ale dobre. Ideme ďalej. Trošku som chcel odľahčiť. 
Uzatváram bod č. 7, prechádzame na bod č. 8. 
 

Bod č. 8 - Interpelácie 
 
Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, nech sa páči, máte slovo. Nikto sa nehlási do 
rozpravy v bode Interpelácie. Ukončujem bod č. 8, niet o čom hlasovať. A prechádzame na 
bod č. 9. 
 
 



Bod č. 9 – Rôzne 
 
Nech sa páči, odovzdávam slovo vám, pani poslankyne, páni poslanci. Evidujem dve 
prihlášky do rozpravy. Prvým je pán poslanec Bajan, Vlado nech sa páči, máš slovo. 
 
Vladimír Bajan 
 
Ďakujem pekne pán predseda. Včera som zachytil jednu takú pre mňa dosť nepochopiteľnú 
situáciu a to je situácia, kde Žilinský samosprávny kraj účtoval svoju pomoc obciam 
a mestám v rámci kraja za to, že im pomohol pri testovaní. Každá obec má zaplatil 250 eur. 
Ja dúfam, že napriek tomu, že koordinujete kroky v rámci SK8, tento pre mňa 
nepochopiteľný krok smerom k obciam nebude Bratislavský samosprávny kraj realizovať, 
lebo to považujem za niečo nevídané vo vzťahu medzi župou a obcou, takže dúfam, že toto 
bol naozaj miestny lokálny problém. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Vážený pán poslanec, s pani riaditeľkou sa už dva týždne zamýšľame nad tým, či to bude 
500 eur alebo 1000 eur na mestskú časť a na obec, keďže Bratislava je omnoho bohatšia, 
takže neviem vám zaručiť, že sa to nestane. Pokračujem vo vtipkovaní. Myslím si, že je nám 
celkom jasné, že...ešte povie pani riaditeľka Mešťan k tomu. 
 
Patrícia Mešťan 
 
Ďakujem. My sme sa včera tiež, tiež sme to zachytili a zamýšľali sme sa nad tým. Otvorene 
povedané, úplne úprimne, aj ich trošku chápem, keďže viem, čo na personálnom nám 
spôsobila naša MOM-ka tým, že kontrahujeme ostatné odberové miesta. Máme 650 dohôd 
okrem našej práce na personálnom oddelení, nových dohôd, ktoré zahlasujeme, 
odhlasujeme, preverujeme, proste hore dole, čiže nám absolútne staff padá. Zvažujeme, 
akým systémom ideme ďalej, ale neplánujeme to spoplatňovať, skôr inak, potrebujeme to 
racionalizovať, potrebujeme si povedať, čo je zvládnuteľné, mali sme ten prvý pilot 
januárový. Spoplatňovať to nebudeme, to je otázka na vašu odpoveď. Pre vás všetkých 
ideme ako župa, včera sme v noci dostali poverenie od pána ministra Krajčího, ako 
koordinátora ako aj môžeme zakladať veľkokapacitných vakcinačných centier. My už 
v predvoji toho máme naplánované takéto niečo, ideme vo veľkom robiť veľkokapacitné 
vakcinačné centrum pre Bratislavský kraj, ale rátame aj so Sencom, konkrétne s pani 
Greksovou som o tom hovorila nedávno a uvažujeme aj o Malackách a to bude pod 
kuratelou konkrétne v Bratislave, Bratislavského kraja, kde my budeme opätovne 
zazmluvňovať všetkých poskytovateľov, čiže bude to opätovne administratívne šialene 
náročná úloha a nepomôže nám ani nafúknutie personálneho oddelenia, pretože by sme 
museli všetkých tých od začiatku zaškoľovať, čiže Žilinský kraj si zvolil túto cestu odplatou, 
my nebudeme voliť túto cestu, ale budeme to nastavovať tak, čo je zvládnuteľné, tak dáme si 
nejaké mantinely a limity. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne pani riaditeľke. Ďalším prihláseným do rozpravy je Dušan Dvoran. 
 
Dušan Dvoran 
 
Faktické. 
 
 
 
 



Juraj Droba 
 
Aha, pardon. S dvomi faktickými poznámkami na príhovor pani riaditeľky je pani starostka 
a poslankyňa Aufrichtová a pán starosta a poslanec Jozef Uhler. Nech sa páči, Zuzka. 
 
Zuzana Aufrichtová 
 
Ďakujem. Naozaj vidno, že celé testovanie a spôsob ako je prenesené na samosprávy dáva 
zabrať. Patrícia, osvojujem si povedať, to je otázka na vašu odpoveď. Chcem povedať, že ja 
si veľmi vážim Bratislavský kraj, že zobral v podstate tú záštitu poskytovateľa zdravotnej 
starostlivosti, ktorým sa stal cez mobilné odberové miesto pre väčšinu mestských častí 
hlavného mesta práve s vedomím toho, že čo to obnáša, keďže sme mali skúsenosť 
s mobilným odberovým miestom v Starom meste. My sme bratislavskú župu týmto nezaťažili, 
nakoľko sme v Starom meste mali poskytovateľa zdravotnej starostlivosti Polikliniku Mýtna, 
ktorá nás zastrešila a je to jedna mestská časť, naozaj to dáva zabrať, robia to teda radi, ale 
úplne vidno, že to je proste nad rámec, veľmi si to vážime a treba tomu povedať už dosť. Ja 
si myslím, že aj tá dohoda, ktorá bola, že máme zriadené riadne mobilné odberové miesta, 
ktoré to funguje ako ich, kvázi podnikateľská činnosť, ale poskytovanie zdravotnej 
starostlivosti súkromnými poskytovateľmi a samosprávy už z toho treba vynechať. My robíme 
tento víkend posledné screeningové testovanie. A potom už len operatívne pre konkrétne 
potreby. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Myslím, že viacerí už máme toho naozaj dosť, ale ešte skúsme 
vydržať posledných pár týždňov a ja verím, že keď sa preočkuje časť Slovenska, tak tá 
situácia sa zlepší. Nech sa páči, pán poslanec Uhler. Nie je ťa počuť. Navrhujem, odovzdať 
slovo pánovi poslancovi Pilinskému a vrátime sa...... 
 
Jozef Uhler 
 
Teraz ma počujete? 
 
Juraj Droba 
 
Teraz ťa počujeme. Telefón vyzerá byť dobré riešenie, keď nefunguje nič iné. Nech sa páči. 
 
Jozef Uhler 
 
Musel som sa pripojiť z telefónu, aby ste ma počuli. Ja chcem dať pomyselný klobúk dole 
pred ľuďmi na župe, ktorí toto stíhali, zvládali a dokonca sa pri tom stíhali aj usmievať. 
Nevadilo by mi, keby ste mi niečo vyfakturovali za to, ale určite vyfakturujte náklady na 
zdravotníkov, pretože tých zaplatiť musíte a na tom sme sa aj dohodli. Nezabudnite na to, 
lebo január už bol a ešte som faktúru nedostal. Ďakujem. 
 
Patrícia Mešťan 
 
Pán poslanec Uhler, včera v noci prišli ucelená analýza pre všetkých 650 dohôd, vyúčtovanie 
nákladov, pondelok odchádzajú všetky faktúry. Máme 15 dní a je tam splatnosť, takže 
ďakujeme. 
 
Juraj Droba 
 
Mne neostáva iné, ako poďakovať celému župnému tímu pod vedením Patrície Mešťan za 
to, že menežérsky absolútne bezchybne túto ťažkú situáciu zvládame. Ja sa len pozerám, že 



čo všetko za rýchly čas našim ľuďom darí urobiť. Ďalšia faktická poznámka, Michal Drotován, 
nech sa páči. 
 
Michal Drotován 
 
Dobrý deň. Ja by som sa chcel opýtať ohľadom tých vakcinačných centier, či už župa má 
nejaký predpoklad, že kde by boli, keby ich zastrešovala župa. Že kde by boli umiestnené, či 
je nejaký taký návrh. Ďakujem. 
 
Patrícia Mešťan 
 
Ak môžem, rovno odpoviem. Máme dve možnosti za Bratislavu. Jedna je Ivánska cesta, 
naše COVP, ale ešte doťahujeme detaily, ale bolo by to na čas limited, pretože tam ešte 
prebiehajú nejaké činnosti, na tri mesiace, čiže hľadáme riešenie minimálne na 5 mesiacov 
a máme druhú lokáliciu, ktorú ešte, tým, že nemáme dotiahnuté rokovania so súkromným 
subjektom, nechcem spomínať, ale išlo by o veľkokapacitné centrum minimálne pre 3000 – 
4000 klientov denne. V ostatných častiach Senec má vyhliadnutú lokalitu, konkrétne neviem, 
ale ako som spomínala, s pani Greksovou sme o tom hovorili. Budeme to doťahovať dnes. 
V Malackách rozmýšľame tiež, ale tým, že poverenie prišlo nám až včera v noci, nechceme 
toto skôr rozbiehať, lebo naozaj, ide o veľmi veľmi náročný projekt z hľadiska verejného 
obstarávania, krátkosti času, vakcinácie teraz učiteľov, potrebujeme to nastaviť dobre, aby 
sme spĺňali všetky atribúty, aby to nebolo spravené na kolene, lebo ide aj tu o bezpečnosť 
ľudí, ktorí tam budú prichádzať. Dozviete sa vo veľmi krátkom čase, v priebehu 
predpokladám 3 - 4 dní, kde všade budú vakcinačné centrá, predpokladám, že budú tri 
veľkokapacitné. 
 
Michal Drotován 
 
Takže sa neuvažuje nad Pezinkom, hej? Nad športovou halou? 
 
Patrícia Mešťan 
 
Zatiaľ je to jedna z možností, ale zatiaľ to nemáme takto stanovené, že Pezinok, ale vieme 
sa o tom rozprávať. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Ďalší príspevok do rozpravy je pán poslanec Pilinský, nech sa páči, 
Peter. 
 
Peter Pilinský 
 
Ďakujem. Pán župan, už teda, keď si začal s tými vtipmi o vystupovaní z SaS, ja by som sa 
chcel spýtať, určite sme zachytili viacerí tú diskusiu o tej údajne stratenej miliarde 
z eurofondov, chcem sa spýtať, či mám mať obavy, resp. či sú tie eurofondy prípadne 
stratené aj z oblasti, ktoré sa týkajú podpory projektov na našej župe? Ty ako insarder, 
možno k tomu nám mohol dať nejaké aktuálne informácie. 
 
Juraj Droba 
 
Priznám sa, že pri všetkom ostatnom som až tak do detailu nesledoval túto kauzu, akurát ma 
ľudsky mrzí to, že Lucia Nicholson sa rozhodla odísť z našej strany, lebo ona mi bola taká 
dosť spriaznená duša, čo sa týka aj liberálneho pohľadu na veci, aj celkovo. Nemyslím si, že 
toto bude mať akýkoľvek dopad na župu. Myslím si, že tá pravda je niekde uprostred, že 
Lucia správne poukázala na niečo, čo sme nerobili a mali sme robiť, zároveň si ale myslím, 



že tie peniaze, tak ako hovorila Veronika Remišová, tam naozaj sú a budú môcť byť čerpané, 
ak budeme dostatočne schopní a rýchli, takže, myslím si, že žiadny nejaký priamy dopad na 
župu a župné peniaze toto mať nebude. Ďakujem. S faktickou poznámkou je prihlásený Ján 
Buocik, nech sa páči. Nepočujeme, Janko, opäť. Skús si aktivovať mikrofón. Stále 
nepočujeme nič. Dokonca ťa ani nevidíme tentokrát. Možno odovzdám slovo ďalšiemu 
v poradí a pripoj sa zatiaľ telefonicky tak, ako to urobil Jozef Uhler. Ďalším prihláseným do 
rozpravy je pán poslanec Dvoran. Dušan, nech sa páči, máš slovo. 
 
Dušan Dvoran 
 
Chcel by som v rámci bodu Rôzne dve veci. Prevádzkujem od 10. decembra mobilné 
odberové miesto, mal som pripravené otváranie školy v decembri tak, jak mal pán Matovič 
v Trnave, avšak čo sa udialo, takže minulú sobotu kvôli tomu, že som otváral základnú školu, 
materskú školu som otvoril, mobilné odberové miesto začali sa mi hlásiť obyvatelia našej 
obce, že potrebujú tiež chodiť do práce, a že týchto odberových miest okresy Malacky je 
málo, ja ešte tu teraz v sobotu pre celú obec budem toto robiť a od ďalšieho týždňa budem 
robiť pre pedagogických a nepedagogických pracovník a rodičov detí, ktoré chodia do školy. 
Štyri miesta odberové, dve v Stupave a dve v Malackách na 70 tisíc obyvateľov je málo 
a uvidíme ako sa to ďalej vyvinie. Druhé, čo chcem hovoriť, je ten cirkus sarasálny okolo 
škôl. 3. 2. minister školstva povedal otvárame. 4. 2. sme sa pripravili, ráno sa znovu zobudil 
v Trnave jeden človek, spravil chaos a 5. 2. vo večerných hodinách sa k tomu pridal 
regionálny hygienik Bratislavy, kde napísal nič nehovoriace veci. Teraz sme dostali, myslím, 
že včera, z 15. 2. 2021, neviem či máte, z regionálneho úradu verejného zdravotníctva, 
otváranie škôl v súvislosti s aktuálnou epidemiologickou situáciou vo výskyte nákazy covid-
19 k 15. 2: v Bratislavskom kraji stanovisko. Ja keď dovolíte, ho prečítam. V nadväznosti na 
stanovisko z 5. 2., vám v predmetnej veci oznamujeme, že s účinnosťou od 15. 2. 2021 je 
potrebné u všetkých škôl vrátane materských na území Bratislavského kraja v plnom 
rozsahu aplikovať platný covid automat. Zároveň upozorňujem, že tunajší úrad vzhľadom na 
to, že školy celoplošne žiadnym právnym aktom neuzatváral, nebude ich ani žiadnym 
právnym aktom celoplošne otvárať, nakoľko mu táto kompetencia nevyplýva zo žiadneho 
právneho predpisu. Epidemiologická situácia v súvislosti s ochorením covid-19 škôl, bude 
predmetom intenzívneho sledovania, v prípade zhoršenia situácie budú jednotlivé zariadenia 
individuálne epidemiologicky vyhodnotené a v prípade potreby bude nariadené karanténne 
opatrenie, ktorým bude vyučovací proces na škole prerušený. Teraz to hlavné. Covid 
automat, keď platí, tak okrem čiernych okresov by sme mali mať otvorené všetky školy, to 
znamená aj druhý stupeň základných škôl, aj stredné školy. Ja sa teraz pýtam, kedy sa 
otvorí, lebo z tohto čo vyplýva z covid automatu, už nikto v tejto chvíli nám školy od 8. 2: 
nezatvára a je na zriaďovateľovi a riaditeľoch škôl ako ich otvoria. Mne to vychádza, z tohto, 
čo som dostal, rád by som vedel, kde je pravda, lebo druhý stupeň žiaci sa mi potulujú po 
ulici, robia rôzne skupiny, namiesto toho, aby sa učili, mi pomaly robia vandalizmus. Ja sa 
pýtam, kedy tento chaos skončí. A kto vie o tom, čo povedať.  
 
Juraj Droba 
 
Ja poviem iba veľmi stručne, že tak, ako štát nenabral odvahu, aby dal jasné pokyny, tak my 
sme sa na úrade dohodli, že takisto dáme slobodu riaditeľom rozhodnúť o tom, že na koho 
sú aké tlaky, že ktoré deti chcú ísť a nechcú ísť do školy. Vnímam veľký rozdiel medzi plnou 
triedou gymnazistov a medzi jedným klaviristom s jedným pedagógom na konzervatóriu, 
alebo štyrmi žiakmi niekde v odbornej učebni na strednej odbornej škole. Podľa toho sme aj 
my dali jasný pokyn riaditeľom, z ktorého videli, že buďme radšej opatrní, tam kde treba učiť 
hlavne odborné predmety, tak poďme čím skôr do toho. Z 54 župných škôl sa minulý týždeň 
8. 2: otvorili štyri s obmedzenou formou výuky. Tento pondelok pribudnú aj tri alebo štyri 
ďalšie. Takže postupne, ja som úplne pragmatický v tomto, naozaj, chcem, aby sme čím skôr 
sa vrátili do normálneho života, ale zároveň ešte treba trošku brať ohľad na to, že naozaj tá 



pandemická situácia momentálne kulminuje, ja fakt dúfam, že už to bude len a len lepšie. 
Odovzdám slovo ešte pani riaditeľke Mešťan, nech sa páči. 
 
Patrícia Mešťan 
 
Pán poslanec, my sme mali trojdňové kolá s našimi riaditeľmi škôl s tým, že mnohé. Poviem 
vám príklad z minulého týždňa, kedy kým prišlo toto odporúčanie pána Dubu, bolo 
rozhodnutých 16 škôl, že otvorí. Postupne, po odporúčaní pána Dubu, otvoriť, neotvoriť, 
individuálne rozhodnutia zriaďovateľa, alebo jednotlivých riaditeľov škôl tam bolo napísané, 
vo finále postupne školy sa nám odhlasovali, pretože to bolo naozaj chaotické a nechceli tí 
riaditelia mať zodpovednosť za prípadné životy kvôli britskej mutácii. Dnes, tým, že sa otvorili 
štyri školy, od 15: sa otvára naša škola Teplická, ktorá je aj základná škola, aj spojená škola 
s gymnáziom, tam máme nástup, ak sa nezmenilo, 220 detí na základné školy. Postupne sa 
to otvára, len tí riaditelia, naozaj sme im dali tú možnosť rozhodnúť sa, lebo to nie je len 
o rozhodnutí riaditeľov, ale hlavne učiteľov, či sa neboja nastúpiť do tej školy, keď 
nenastúpia, tí riaditelia moc si nepomôžu. Na druhej strane sú tu reálne obavy, že ak by tí 
učitelia ochoreli, tak nemá kto robiť ani dištančné vyučovanie. Tým, že je obmedzené 
množstvo učiteľov na každej škole, nebudú to vedieť zariadiť, čiže strašne je to individuálne, 
ale nechali sme to tak, ako pán župan povedal na rozhodnutí každého riaditeľa, ale postupne 
zobrali si tento víkend ešte mnohí, že nám nahlásia definitívu aj vzhľadom na odozvu 
rodičov, aj vlastné rozhodnutie vo vnútri každej školy, ako sa rozhodli. Predpokladáme, že 
každým týždňom bude čoraz viac otvorených škôl, ale jasný pokyn ako zriaďovateľ sme 
nedali a ani nedáme, že otvorte.  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. S faktickými poznámkami sú prihlásení Aufrichtová, Drotován, 
Štekláč, takže prvá pôjde pani poslankyňa Aufrichtová, nech sa páči. 
 
Zuzana Aufrichtová 
 
Ja k tomu viem povedať dosť, pretože my sme 7. februára na základe tých informácií, ktoré 
boli v súvislosti s covid automatom a s vystúpením ministra školstva, sa rozhodli školy 
otvárať. Práve po skúsenosti s prevádzkovaním či už detských jaslí, alebo dvoch materských 
škôlok nepretržite pre kritickú infraštruktúru. My cez tie mobilné odberové miesta sledujeme 
od 11. 12:, čiže už vyše mesiaca sledujeme priebežný stav a vyhodnocujeme naozaj na 
týždňovej báze, že ako sa to v Starom meste vyvíja. To nás uviedlo do toho, že pokiaľ nie sú 
nejaké zákonné dôvody neotvárať, otvárame. To odporúčanie, to viem povedať dosť, možno 
aj tá iniciatíva zo strany Starého mesta spôsobila nápravu stavu, ja si ju vážim z tejto pozície 
zo strany regionálneho úradu, pretože my sme vyzvali už 7. februára regionálny úrad, aby sa 
k tomu postavil v zákonných, odvolaním na paragrafy, že ako sa má regionálny úrad k tomu 
k školám vyjadrovať a nie odporúčaním. Myslím si, že je správne, že to odporúčanie sa 
stiahlo, už ani nie je zverejnené na stránke RÚVZ, a máme tu uznesením vlády schválený 
covid automat, taktiež uznesenie smerom k tomu, ako je tá pandemická situácia. My sme 
8. februára otvorili 19 škôlok, 18, lebo jedna bola veľmi maličká, tam bolo 5 detí, ktoré sa 
začlenili do inej materskej škôlky, ale de facto všetky materské škôlky v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Starého mesta sú funkčné od pondelka, zatiaľ bez akýchkoľvek problémov. Treba 
s tým naozaj, ako povedal pán župan, aj  my veľmi pragmaticky pristupujeme k tomu, že aj 
rodičia sú informovaní, aj učitelia sú informovaní o tom, že treba počítať, že pri akomkoľvek 
zhoršení treba to okamžite nahlásiť, máme na to presne systém, škola sa zavrie, alebo trieda 
sa zavrie, ale tá už potom na základe toho konkrétneho rozhodnutia RÚVZ, nie odporúčania. 
Takže myslím si, že keď máte školy otvorené, my ich ideme tento pondelok otvárať, aj 
základné školy, zatiaľ ideme v takom prechodnom období prvého stupňa, čo najskôr sa 
budeme snažiť otvoriť školy celé, s tým, že vyhodnocujeme to na 24 hodinovej báze. 
 



Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Ďalším s faktickou poznámkou je prihlásený pán poslanec Drotován. 
Nech sa páči. 
 
Michal Drotován 
 
Ďakujem. Ja by som doplnil. Nie je to také jednoduché. To stanovisko hlavného hygienika 
z 5: 2: nebolo zrušené, ono bolo iba doplnené, takže stále platí nejaké dva týždne, aby to 
bolo ešte zaujímavejšie, tak podľa covid automatu vlády je nastavené, že keď neklesne 
počet hospitalizovaných pod 3 tisíc a priemerný počet za 7 dní  chorých prírastok 5 tisíc, tak 
platí iba celoštátny automat a regionálny automat ani neplatí. Súčasný stav je taký, že celé 
Slovensko je čierne a môže sa otvárať iba na základe rozhodnutia hygienika. Štát vytvoril 
systém, ktorému sa nikto nevyzná. Systém je taký, aký je, že podľa tých pravidiel je platné 
stanovisko hygienika, že dva týždne sa nemôžu otvárať, takže to je naozaj na zvážení tých 
rizík, ako povedal pán župan, je to vždy na zvážení rizík, takže takto všetci rozhodujeme. 
Takže nie je to o tom, kto máj bezproblémové triedy a kto má problémové. My sme mali dva, 
mesiac kritickú infraštruktúru, dve škôlky otvorené, na Raču je to relatívne dosť, mesiac 
nebol problém a po mesiaci jedna škôlka zavretá, karantén, keďže tam boli učiteľky 
z viacerých tried, lebo boli spolu pre tú kritickú infraštruktúru lokalizované v jednej škôlke, 
alebo v dvoch, tak jednoducho musím mať zavreté ďalšie tri škôlky. Hovoriť, že niečo je 
v poriadku dneska, zajtra nemusí byť. Treba si dávať na to pozor, je to na tom rozhodnutí. 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Je to presne tak, aj my veľmi flexibilne na župe sa prispôsobujem 
tomu, čo dostávame ako príkaz, alebo odporúčanie a snažíme sa, aby sme konali čo 
najrozumnejšie pre kraj. Ďalším prihláseným v rozprave je pán poslanec Štekláč.  
 
Juraj Štekláč 
 
Dobrý deň, ďakujem za slovo, ja len v krátkosti asi zareagujem. Ono už viac menej tu bolo 
všetko povedané, alebo podstatné veci.  Ja som nebol veľmi za otváranie škôl, myslím, že tí, 
čo ste sledovali tie moje názory, tak ste o tom vedeli. Ten dôvod je jednoduchý. Ten je vo 
vývoji epidemickej situácie, nie je ten vývoj dobrý. Aj tá moja predstava minimálne bola, že 
dokonca februára nie, že poprípade až dokonca prázdnin. Keď teda niektorí nabrali odvahu 
a otvorili tie školy, tak samozrejme je potrebné, aby tam ten režim bol prísny. Faktom je, že 
zo strany štátu neprichádzajú vyjadrenia, ktoré by boli na jednej strane dobre čitateľné a na 
druhej strane hneď aj dobre aplikovateľné. Ono sa to potom takto individualizuje. Faktom je, 
tak ako aj naznačila pani riaditeľka, že lepšie je mať nejaké dištančné vzdelávanie ako potom 
žiadne pri nakazení učiteľov. Veľká nádej sa v tomto zmysle vkladá do očkovania učiteľov. 
Možno keď sa toto podarí preklenúť, tak niekedy na okraji februára marca už bude tá situácia 
bezpečnejšia, ale momentálne to nie je niečo, do čoho by som naberal odvahu robiť, ako 
otvárať školy. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. S faktickou poznámkou bude reagovať pani starostka poslankyňa 
Aufrichtová. 
 
Zuzana Aufrichtová 
 
Ja už len veľmi krátko, ak by Michal chcel, môžeme to prekonzultovať, máme na to normálne 
právne stanovisko, že ten spôsob, ktorým nie je úplne v poriadku, ale chápem to, tá 



bezpečnosť je naozaj najdôležitejšia, ideme do toho s tým, že budeme musieť pracovať 
s touto situáciou až do septembra, pretože môžu prísť nové kmene a keď bude rok a pol, 
skoro dva roky školy zavreté, tak to už naozaj neotvoríme nikdy. Takže preto sme sa my 
rozhodli, že áno, ideme do toho, možno, že ich za dva, tri zavreme, na dva týždne potom sa 
znova otvoria, je to režim, ktorý funguje aj v tých vyspelých demokraciách Európy, proste 
snažia sa to vzdelanie nestratiť. Keď sa stratí ten návyk, tak už ho potom nedoženieme. 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. S riadnym príspevkom do rozpravy nasleduje pán poslanec Solga. 
Nech sa páči, Oliver. 
 
Oliver Solga 
 
Dobrý deň prajem všetkým. Ja som sa chcel len opýtať na margo toho, čo hovorila pani 
riaditeľka. Spomínala Bratislavu, Malacky a Senec. Chcel som sa opýtať, že či bol nejaký 
kontakt zo strany mesta Pezinok, či sa nebude kontaktovať Pinelova nemocnica ako, 
z môjho pohľadu, ideálne pracovisko na očkovanie pre Pezinok a prípadne celý okres. 
Ďakujem pekne. 
 
Patrícia Mešťan 
 
Ďakujem pekne pán poslanec Solga za otázku. Ako som spomínala, tá informácia je veľmi 
čerstvá, v noci sme dostali poverenie, čo sme teda čakali, ale pokiaľ to nemáme na papieri 
a hlavne textácia poverenia bola dôležitá, aby sme boli koordinátor veľkokapacitných 
vakcinačných miest, ešte nemáme finančnú stránku na papieri, čakáme na ministra Krajčího 
ako to bude financované, pretože v minulosti, napriek tomu, že slovne to bolo aj mediálne 
spomínané, nedostali sme naspäť peniaze z prvej vlny korony, preplatené v tom rozsahu ako 
sem vykázali, čiže toto je veľmi dôležité pre nás taktiež, keď berieme za to zodpovednosť 
a ideme niečo tak veľké rozbiehať, takže je to veľmi čerstvé, dnes ráno pred zastupiteľstvom 
som k tomu narýchlo sedela aj s našim lekárom kraja, hovorila som aj s GTSÚ ministerstva 
školstva ohľadom učiteľov, vakcinácie, tiež potrebujú našu pomoc, aby čím skôr boli učitelia 
prevakcinovaní, pretože kapacít je veľmi málo, takže naozaj, mala som asi 40 minút nato 
s cestou v aute, aby sme všetky možné inputy zazdieľali, rozbehli. Pezinok je jedna 
z možností, budem hovoriť s pánom primátorom, ale dnes vám nepoviem, teraz v tejto 
sekunde, že už aj Pezinok je tá lokalita na veľkokapacitné. Je tam veľa otázok a aj kým 
nedostaneme papier, že to bude prefinancované, tak môžeme len v teoretických rovinách 
stále o tomto hovoriť. Ale veľmi silne to bude určite ďalšia štvrtá lokalita. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. S faktickými poznámkami pán poslanec Pátek a pán poslanec 
Štekláč. Juraj, nech sa páči, máš slovo. 
 
Juraj Pátek 
 
Dobrý deň, pozdravujem vás. Ja naviažem na Olivera Solgu. My sme boli, on nemal toľko 
informácií, ja som totižto rokoval aj s pánom doktorom Štekláčom a mám informáciu od pána 
primátora Pezinku, že rokoval aj s pánom doktorom Szalayom a boli sme medzi prvými, ktorí 
sa zaujímali o očkovacie centrum, aj myslím, že s tebou pán predseda, že niečo ste 
spomínali, tak mi aspoň hovoril. A pani riaditeľka, my by sme boli veľmi radi, ja žiadam, 
skutočne, teda sa to pokiaľ stabilizuje, tie čerstvé informácie, aj po tom rozhovore a nejakých 
návrhov od doktora Štekláča, aby to bolo aj v Pezinku. My sme pripravení na to a ak to 
odkomunikujeme, boli by sme skutočne veľmi radi, chceli by sme to mať aj v Pezinku. Ja, 



trošku ma zaskočili, keď si menovala pani riaditeľka, že Malacky, možno Senec, a zase ten 
Pezinok bol niekde inde, hej? Lebo nebol. Hovorím, že niekde pred týždňom, vyše, sme toto 
všetko preberali a my sme ochotní spolupracovať, pripravíme sa tak, aby to bolo zvládnuté 
tak, ako doteraz všetko. Ďakujem pekne.  
 
Patrícia Mešťan 
 
Pán poslanec Pátek, ja to čo tam hovoríte, nechytajme sa za slová, ja ešte raz opakujem, 
v noci sme dostali poverenie, ako náhle mám niečo na papieri od vyšších orgánov, môžem 
konať. Čiže všetko bolo, ak ste hovorili aj s pánom županom, ja túto informáciu teda nemám, 
ja som včera naposledy s pánom primátorom Janíkom hovorila o testovacom centre v našej 
hale, kde sme zrušili zápas, alebo posunuli, takže nevidím v tom problém, hovorím, pokým ja 
nehovorím osobne s niekým a nepotvrdíme si, ja nerada púšťam tieto informácie von, keď 
osobne nemám potvrdené z druhej strany ideme do toho, druhá strana je schopná a tak 
ďalej. My máme deskripcie, v podstate nie sú úplne upresnené, máme presné softwarové 
riešenia, stále z ministerstva zdravotníctva, nebudem vás zaťažovať detailmi, ale 
samozrejme, čím viac lokalít, alebo vhodných priestorov, tým lepšie pre obyvateľov 
Slovenska a Bratislavského kraja, to je naša priorita, preto tu sedíme, nič iné nie je priorita, 
čiže Pezinok, ak nejaké iné mesto, čokoľvek. Dve veci sú podstatné, mať podmienky jasné, 
ktoré určujú vakcinačné centrá, lebo bola som prítomná včera istého vakcinačného centra 
bez vetrania, čo je absolútne nevhodné a nechceme do takýchto vecí ísť, čiže potrebujem 
jasné podmienky z ministerstva zdravotníctva, akonáhle ich budeme mať presne definované, 
ideme do toho, určíme si lokality, určíme si vhodné priestory, potvrdíme si to. A druhá vec sú 
financie potvrdené. Čiže určite Pezinok, môžete spätne, vráťme sa, aj Pezinok zaraďujeme 
do zoznamu, len nemám potvrdené ešte všetky detaily, čiže nepúšťam to úplne von, len kvôli 
tomu. 
 
Juraj Pátek 
 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Myslím, že si rozumieme, Juraj aj Oliver. Ďalším prihláseným s faktickou je pán vicežupan 
Štekláč, nech sa páči. 
 
Juraj Štekláč 
 
Ďakujem za slovo. Ja by som doplnil a potvrdil, že sme ten rozhovor s Jurajom Pátekom 
mali, a že sme uvažovali o tom, že centrum by bolo možné vytvoriť aj v Pezinku. Faktom 
však je, ja by som na to upozornil, že ako aj pani riaditeľka spomínala, že celá vec je 
v procese aj vo veľmi rýchlom vývoji. Tam sú veci, ktoré sa menia, nie, že zo dňa na deň, sú 
tam veci, ktoré sa menia z minúty na minútu. Ja som mal v tejto veci rokovanie s generálnym 
tajomníkom úradu ministerstva zdravotníctva, kde sme pôvodne hovorili o tom, ako by mohla 
vyzerať podoba tých vakcinačných centier v Bratislavskom kraji. Ten vývoj toho uvažovania 
bol taký, že sprvoti sa uvažovalo o viacerých menších strediskách, ale vzhľadom na 
distribúciu a možnosť distribúcie vakcín a logistiku, tak nastal príklon k veľkovakcinačným 
centrám. Čiže to je niečo, čo vám už pani riaditeľka naznačila, že je tu snaha vytvoriť také 
väčšie veľkokapacitné centrum, ale samozrejme, tie ostatné lokality sa budú ešte zvažovať. 
Čiže nie je to vec, ktorá by bola uzavretá, že Pezinok nie, a naopak, je to otvorené, len teda 
musia prísť tie konkrétne veci, musia prísť konkrétne predstavy z ministerstva zdravotníctva 
na papieri, a potom sa môžeme posúvať ďalej. Ďakujem pekne. 
 
 
 



Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Prihláseným do riadnej rozpravy je ďalej pán poslanec Drotován, 
nech sa páči. 
 
Michal Drotován 
 
Ďakujem. Ja by som úvodom chcel poďakovať, že sa začal riešiť aj ten Pezinok. Ja verím 
tomu, že sa to nejak posunie, lebo nám by to tiež pomohlo, je to spádová oblasť aj Rače, 
keby tam bola vytvorená, toto centrum. Samozrejme vieme, že tento štát nefunguje, takže 
bude to náročné a držím palce a pevné nervy, keď teda sa to bude diať. Sme veľmi radi, že 
to ako keby zobrala do svojich rúk aj župa, lebo keby to mal robiť iba štát, tak žiaľ bohu, 
bojím sa, že by to nedopadlo až tak slávne. Takže sme radi a budeme nápomocní, my, ako 
mestská časť, keď bude treba. To je prvá vec. Druhá vec, minulý mesiac, alebo predminulý, 
som to riešil s pánom Šarayom a chcem sa znovu opýtať, lebo majetkové priznania máme 
zverejnené iba za rok 2018, že či nie je možné zverejniť tie majetkové z toho 2019? 
V podstate prešiel celý rok a nie sú zverejnené, že ako sa toto bude riešiť, lebo už sa budú 
dávať ďalšie nové majetkové a či sa to bude zverejňovať. Tretia posledná vec, keďže tu bola 
tá diskusia, od nejakých diskutujúcich som začul taký apel ohľadom vzdelávania, tak to 
rozhodovanie o zatvorení škôl a otvorení škôl, nie je že vzdelávanie verzus zdravie, ale aj to, 
že koľko detí bude v tej škole fyzicky, pretože, keď polovica detí  nepríde do školy a skončím 
online vzdelávanie, pretože nedá sa robiť paralelne online a offline, či na strednej, alebo na 
základnej škole, tak vlastne oni nebudú mať žiadne vzdelávanie. To znamená, síce polovica 
detí bude fyzicky v škole, ale druhá polovica bude iba doma a bude dostávať nejaké 
pracovné zošity. Treba rozhodnúť aj na základe naplnenosti tých škôl, lebo tie deti sú 
ochudobnené, pretože nebudú v škole z nejakého dôvodu, a potom dostávajú ako keby boli 
choré. Takže to tiež naozaj treba brať v úvahu. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Ešte predtým, než dám slovo Matúšovi Šarayovi, tak je s faktickou 
prihlásený pán poslanec Tydlitát. Čo sa týka prvého bodu od pána Drotována, tak som 
županom za stranu, ktorá je súčasťou vládnej koalície, čiže dovolím si súhlasiť iba veľmi 
potichu. Nech sa páči, Peter Tydlitát, ideš. 
 
Peter Tydlitát 
 
Ďakujem veľmi pekne za slovo pán župan. Myslím, že pravdepodobne pán doktor Šaray ma 
doplní. Ja len z pozície predsedu práve komisie, ktorá má v gescii celý proces z kontroly 
majetkových priznaní, a potom zároveň úrad zverejňovanie. Chcem zopár vecí ozrejmiť. Celý 
proces bol narušený tým, že začali tzv. tie online komunikácie a pomerne dosť značná 
epidemická situácia, aj rozšírenie tej epidémie, ktorá zasiahla aj Bratislavský kraj, nás 
pribrzdili v tom, pán Drotován je takisto člen tejto komisie, že sme sa nevedeli stretnúť tak, 
aby sme mohli tieto ešte za rok 2020 zverejniť, odkontrolovať v prvom rade. Prvá vec,  ktorá 
nás zastavila bola, že boli predĺžené lehoty na podávanie daňových priznaní. Tým pádom 
sme mali neukončené tieto majetkové priznania. To znamená, že celé  majetkové priznanie 
je ukončené, alebo úplné tým, že sa predloží aj potvrdenie z daňového úradu, že bolo 
podané daňové priznanie. Ja predpokladám, že nevznikne ďalší iný problém, alebo 
precedens, ktorý by mal ovplyvniť proces podávania majetkových priznaní v tomto roku, tak 
ako to býva zvyčajne každý rok, a že teda koniec marca, 31. marec, by mal byť v zásade 
deadlineom na predkladanie majetkových priznaní. Ale neviem, teda vo vzťahu k tejto 
epidemiologickej situácií, že či opäť nebude predĺžená doba na podávanie daňových 
priznaní, a tým pádom sa celý proces zase neuzatvorí. To znamená, my nemáme ešte 
uzatvorené a dokončené kontrolu majetkových priznaní z roku 2020. Ja som inicioval, 
spoločne s pánom doktorom Šarayom, viackrát možnosť stretnúť sa, ale po vzájomnom 



hlasovaní, resp. dohode členov komisií sa tak neudialo. Samozrejme z bezpečnostných 
a zdravotných dôvodov, lebo nežijeme v jednej bubline, stretávali by sme sa dá sa povedať 
v rámci celého kraja, viacerí z rôznych miest tohto kraja, takže ja som to takisto uznal, že asi 
to nie je celkom vhodné. Ale budeme to musieť, samozrejme, aj tento rubikon nejakým 
spôsobom prekonať tento problém, vyriešiť ho. Predpokladám ešte pán doktor Šaray ma 
doplní vo vzťahu k tým právnym veciam a možno aj k niektorým stanoviskám. Ďakujem zatiaľ 
za slovo a želám príjemný deň. 
 
Matúš Šaray 
 
Ďakujem za slovo. Doplním len pána predsedu komisie v tom zmysle, že bavíme sa 
o priznaniach ešte za rok 2019, ktoré sa podávali v priebehu roku 2020, kedy sem už vlastne 
mali pandémiu, a len na vysvetlenie, v tom čase boli ešte dva termíny, bol marec, dokedy 
bolo potrebné podať oznámenie, potom sa mali dopĺňať daňové priznania s tým, že tam bola 
zákonom posunutý ten termín, ktorý sa odďaľovať, a myslím, že ten posledný termín bol až 
september, alebo október. Takže nechceli sme robiť dve stretnutia, urobíme jedno, keď budú 
všetky tieto materiály dané dokopy, a žiaľ, poprichádzali až v čase, keď ta situácia 
epidemická bola taká, že bolo vlastne problém zvolať komisiu, ktorá má viac ako desať 
členov a riešiť fyzicky otváranie, takže momentálne sme naozaj v stave, že tie oznámenia za 
rok 2019 sú stále v zalepených obálkach a potrebujeme ich otvoriť, resp. tá komisia ich 
potrebuje otvoriť, preskúmať, pretože komisia ako taká zverejňuje a môže zverejniť až po ich 
preskúmaní. Čo sa týka tohto roku, áno, blíži sa už termín, ak sa nemýlim, je ten termín 
koniec apríla, bola tam zmena zákona, kedy sa už dáva spoločne aj samotné oznámenie a aj 
to daňové priznanie. Opäť je tam zmena oproti tým predchádzajúcim rokom, že v minulosti 
stačilo dať potvrdenie o podaní daňového priznania a teraz doplnili do ústavného zákona, že 
priamo celé daňové priznanie sa prikladá ako príloha k tomu oznámeniu. Na vysvetlenie len 
toľko. Je to o tom, aby sa komisia fyzicky vedela stretnúť, aby jednotliví poslanci členovia 
preskúmali tie oznámenia a dali pokyn na zverejnenie. Ak sú ešte nejaké otázky, nech sa 
páči. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Pilinský, nech sa páči Peter. 
 
Peter Pilinský 
 
Ďakujem pán župan. Ono to možno bude skôr na pani Mešťan.  My sme dostali pred 
niekoľkými dňami email, kde nám bolo oznámené, že si máme prísť vyzdvihnúť tie 
potvrdenia o zdaniteľných príjmoch ku vám asi teda niekde na účtáreň. Ja sa len chcem 
spýtať, či by aj v súvislosti s touto situáciou, nech tam nebeháme po úrade hore dole, či by 
sa to nedalo zaslať riadne poštou, pokiaľ možno tak aj nie doporučene, aby sme zas 
nemuseli ísť na poštu a tam stáť v ďalších radoch, ja si myslím, že by to uľahčilo cestu 
viacerým z nás. Ďakujem. 
 
Patrícia Mešťan 
 
Pošleme vám to, samozrejme, pán poslanec aj naskenované, aj poštou, dobre? 
 
Peter Pilinský 
 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. S faktickou poznámkou ešte pán poslanec Krúpa, nech sa páči. 



 
Jozef Krúpa 
 
Ďakujem pekne. Ja som len chcel povedať, že ja som požiadal o mail a mi to prišlo bez 
problémov, čiže áno, dá sa to, jasné, že sa tam nechcelo mi ísť, to si vytlačíte, dodáte a nie 
je s tým problém, čiže ďakujem veľmi pekne tiež, za ústretovosť pracovníkov na 
ekonomickom úseku župy.  
 
Juraj Droba 
 
Aj ja ďakujem kolegom, ktorí si dobre robia svoju prácu. Ďalším prihláseným do rozpravy je 
pán poslanec Pomichal. 
 
István Pomichal 
 
Ďakujem za slovo. Ako povedal pán Štekláč, ja si myslím, že ako odborník určite má pravdu, 
ja sa prikláňam k tomu názoru, čo on povedal. Po vojne je každý generálom. Ja celý život 
som robil so zvieratami, takže pre nás nákazlivé choroby boli každodennou prácou 
a prekonali sme niekoľko nákaz. Keď príde neznáma nákaza do vašej maštale, v tomto 
prípade do obyvateľstva, tak ten postup, ktorý zvolila Čína, ten bol v podstate najodbornejší, 
že okamžite zriadila karanténnu nemocnicu, do karanténnej nemocnice dala chorých ľudí, 
a kým nebola liečba, tak buď sa tí ľudia vyliečili samo, alebo hromadne tam zomierali 
a v prípade, keď zistili, že ten vírus nemá mortalitu s takým vysokým percentom, ako sa na 
prvý pohľad zdalo, lebo niektorí zomreli, potom sme začali určité veci podceňovať. Dnes je 
situácia o to horšia, že na Slovensku sme nezriadili takúto karanténnu nemocnicu, ktorá by 
fungovala presne tak, ako keď niektorí starší pamätáte slintačky a krívačky 
v sedemdesiatych rokoch, že príde infekčná choroba s vysokou mortalitou, okamžite 
uzatvárajú celú farmu, uzatvárajú celé obce. Keď porovnávam český postup na začiatku tejto 
pandémie, tak Česi skutočne to riešili presne vzorovo , ako sa malo. Vyskytla sa pozitivita, 
úmrtia, zatvorili sa obce a dnes tie veci v podstate zľahčujeme, ale máme jednu obrovskú 
výhodu, že je tu tá vakcinácia, tak skutočne by sme sa mali venovať tej vakcinácii a nie tým 
nezmyselným testovaniam, kde sa ľudia stretávajú. Poviem konkrétny príklad, aby som 
nezdržiaval moc, čo vieme a máme informácie, ktoré nám prichádzajú z druhej ruky, väčšina 
infekcií, ktoré máme s vážnymi dopadmi išli cez zdravotnícke zariadenia. Naši prví pozitívni 
ľudia prišli z Ružinova, tie sestričky, ktoré tam boli, nakazili svojich príbuzných, svojich 
rodičov a tie dôsledky boli také, že našťastie sa liečili samé. Skúsenosť z mojej vlastnej 
rodiny, ja som tiež prešiel touto infekciou s rodinou a čakali sme na to, že sa vyliečime sami, 
ani sme k lekárovi nemohli, cez telefón sme riešili, teploty prekonávali a tak ďalej. Teraz, keď 
už máme tú vakcináciu, skutočne tá izolácia je riešenie, zdržať sa tej nákazy, lebo tá 
mortalita tam je, jedno percento, dve percentá, päť percent, to je úplne jedno, keď vám 
zomrie príbuzný, to je pre vás sto percent, a máme také prípady v okolitých obciach a vieme, 
že nie je koniec všetkým dňom. Takže, tieto vakcinácie čo najskôr organizovať profesionálne, 
zavakcinovať ten národ a zistiť, že tá vakcína akú dlhú bude mať trvácnosť, ale treba sa 
pripraviť aj na to, že môže prísť ďalšia modifikácia, ktorou nás strašia, a potom z poučenia 
z tohto roka sa na to pripraviť. A musíme sa na to s týmito chorobami žiť. Ja si pamätá, keď 
sme mali na začiatku, keď som mal ako zootechnik ešte tuberkulózu v maštaliach, neprišli 
sme na to dlhé týždne, že odkiaľ tá nákaza sa šíri, a potom sme zistili, našli sme jednu kozu 
v domácnosti, ktorú mal náš ošetrovateľ, ktorý bol prenášačom tuberkulózy a pravidelne, ako 
sa striedal, dokonca bol striedač dojič, tak nakazil jeden za druhým a z tej choroby sme sa 
nevedeli dostať. Suma sumárum, naučme sa, berme tých odborníkov vážne, pán Štekláč, 
ktorý nám veľmi pomohol, plnú podporu má, že teraz keď sa nenavakcinujeme, izolujme sa, 
chráňme sa, akonáhle bude tá vakcinácia, ten život sa uvoľní. Je tu riešenie, ale teraz sa 
nenakazme, lebo keď nám tá choroba napadne, môže to mať fatálne následky. Držím nám 
všetkým palce, aby sme túto nákazu prekonali. Ďakujem. 
 



Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Čo sa týka vakcinácie István, tak naozaj, náš úrad bude robiť všetko 
pre to, aby sme tomu pomohli. Poviem, že dávame tú krízu myslím sa zatiaľ so cťou, nie 
vďaka podpore vlády, ale napriek vláde, to poviem na plné ústa. Veľa závisí od toho, kedy 
prídu vakcíny na Slovensko. My budeme samozrejme bojovať za to, aby čím skôr naše DSS-
ky, naši učitelia, to sa samozrejme deje už aj teraz, ale pre mňa je, mojimi klientami je 
640 tisíc obyvateľov Bratislavského samosprávneho kraja a robíme s pani Mešťan všetko pre 
to, aby sme čím skôr mali zaočkovanú celú Bratislavu a priľahlé tri okresy, ktoré patria pod 
BSK. S faktickou poznámkou ešte je prihlásený Peter Tydlitát a následne už neevidujem 
nikoho ďalšieho, takže Peter, nech sa páči. 
 
Peter Tydlitát 
 
Ďakujem ešte raz za slovo pán župan. Predpokladal som, že pán doktor Šaray ma doplní 
ešte v jednej dôležitej veci. Tak, ako to bolo aj minulý rok, predpokladám, že opäť právne 
oddelenie pošle upozornenie v prvom rade, a potom samozrejme asi aj nejaký jednoduchý 
návod, ako vyplniť tlačivo, resp. tie tabuľky, to je prvá vec. A druhá vec, že bude tam aj 
upozornenie na tie termíny, že kedy, čo a ako treba zaslať, aké sú deadliny a tak ďalej. Ja si 
myslím, že z tohto pohľadu sa nič nemení, iba to, že fungujeme online, ale tieto veci určite 
budú fungovať naďalej tak, ako fungovali aj predtým. Ďakujem za slovo ešte raz. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Matúš vedľa mňa kýve hlavou, takže súhlasí, áno. Ja neevidujem 
žiadnu ďalšiu prihlášku do rozpravy, je 10:52 hod., čiže za necelé dve hodiny sa nám 
podarilo absolvovať celé plnohodnotné zastupiteľstvo, v zmysle slova plnohodnotné do takej 
miery, do akej je to v súčasnej situácii možné. Dovoľte, aby som vám veľmi pekne poďakoval 
za konštruktívnosť, za vecnosť, za naozaj dobrú diskusiu k bodom, ku ktorým tá diskusia 
bola. Mám na vás ešte jednu prosbu, ktorú som už hovoril predsedom vašich klubov, 
zopakujem ju opäť. Potrebujeme presunúť termín zastupiteľstva z 9. apíla na 29. marca. 
Predsedovia vašich klubov to akceptovali myslím, že všetci, za čo im chcem veľmi pekne 
poďakovať. Verím, že vás už aj informovali, ak náhodou nie, tak vás chcem aj poprosiť 
priamo, presunúť o pár dní, resp. o dva týždne termín zastupiteľstva. Musíme niektoré 
materiály prejsť ešte pred 31: marcom, takže sme ten termín čo najviac priblížili k tomuto 
dátumu. Je to neštandardne pondelok, ja verím a dúfam, že nebudú medzi vami takí, ktorým 
to spôsobí nejaké zásadnejšie problémy, aj keď rozumiem tomu piatkovému termínu, je 
tradičný a už si ho viete vo svojich kalendároch zariadiť. Tak tentokrát bude zastupiteľstvo 
29. marca, čo je pondelok. Ešte raz vám ďakujem za trpezlivosť a porozumenie za túto 
neľahkú situáciu, náš úrad je vám, ako vždy, k dispozícii, myslím si, že týmto smerom z vašej 
strany žiadne sťažnosti ani ponosy neprichádzajú. Moja spätná väzba je, že zamestnanci 
robia všetko čo majú a vychádzajú vám plne v ústrety a robia čo majú a to bude platiť aj 
naďalej. Ďakujem. Vidím sa najbližšie 29. marca, termíny komisií sa nemenia. Tie zostávajú 
tak, ako boli naplánované. Rád som vás všetkých videl a počul aspoň takto. Oliver, krásna 
vnučka pri tebe, dobre sa na to pozerá, aspoň troška veselých obrázkov v tejto ťažkej dobe. 
Ďakujem veľmi pekne, krásny deň. 
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